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Lofoten Links startet som en 6 hulls bane i 1998. I dag er det 18 fantastiske hull på 
Gimsøya i Lofoten og golfere valfarter til anlegget fra nær sagt hele verden. 

• I fjor hadde vi opp mot 8 000 gjesterunder. I år sikter vi mot 10 000. Vi 
har sterk vekst fra USA, Canada og Asia, men også fra Storbritannia og 
Tyskland.  

Det sier Frode Hov, daglig leder for Lofoten Links-selskapet.  
Når vi snakker med ham, helt i slutten av januar 2025, strømmer bestillingene på for 
årets sesong. Den er like lang i Lofoten som for banene i Sør-Norge, for kaldt blir det 
sjelden oppe i øyriket i nord. 
Den globale golfutvikleren Cabot Golf er kommet inn på eiersiden og vil etter hvert bli 
majoritetseier av anlegget. Frode Hov fortsetter som daglig leder.  

• Vi jobber nå med et klubbhus/hotellprosjekt, foruten at vi klargjør for 80 
nye hytter, i tillegg til de 24 hyttene som er en del av anlegget. Det er 
mange tillatelser som må på plass og mye arbeid som må sluttføres før 
vi er i mål, men vi har et godt samarbeid med kommunen og andre 
berørte parter.  

• Hva med antall ansatte? 
• Vi har en fast gjeng som jobber på golfbanen. Akkurat nå er vi 10 

personer, i høysesongen øker det til 30. Om utviklingsplanen går som vi 
ønsker og jobber for, vil antallet ansatte og omsetningen mangedobles.  

Frode Hov fortsetter: - Vi er en bedrift som selger golfspill på en av 
verdens mest berømte golfbaner, inkludert matopplevelser og 
overnatting i Lofoten. Vi kombinerer gjerne tilbud om golfspill med andre 
aktiviteter i Lofoten, som fiske, ribbturer, guidede fjellturer med mer. Vi 
har helårsdrift og tar imot blant annet nordlysturister om vinteren, da vår 
beliggenhet med fritt utsyn mot nord gir oss en konkurransefordel. Vi har 
spesielt mange turister fra Asia om vinteren. De kommer for å oppleve 
nordlyset. De kombinerer overnatting med matopplevelser, 
nordlysguiding med mer.  

• Da jeg var oppover og spilte banen, for noen år siden, var det en herlig 
miks av folk som jobbet, i pro-shop og på Låven, den eksellente 
restauranten dere har? 

• Det er morsomt og hyggelig å konstatere at folk søker seg til oss. De har 
hørt om oss, og Lofoten er eksotisk nok i seg selv. Jeg kan bekrefte at 
det er mange fra hele verden som ønsker å jobbe hos oss.  
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Lofoten Links rager selvsagt høyt på alle ratinger av golfbaner. Sjette best i kontinental-
Europa er bare en av de gjeve plasseringene klubben kan skilte med. Banen er blant de 
mest spilte på TracMan og har vært på forsiden av de fleste golfmagasiner verden over.  

• Alle i golfens verden kjenner til oss. Mange rangerer oss i dag på høyde 
med Pebble Beach og Old Course. Det er rett og slett fantastisk hvor 
mye goodwill og anerkjennelse vi har fått.  

• Hva har norske stjernegolfere som Suzann Pettersen og Victor Hovland 
betydd for dere?  

• Suzann var kjempeviktig i introfasen. Hun kom jo oppover med et team 
fra CNN og satte oss definitivt derigjennom på kartet. 

• Victor kommer jevnlig opp til oss, hvilket betyr oppmerksomhet og 
inspirasjon. Han hjelper oss med forslag til utbedringer, nye teesteder fra 
nye vinkler, enda lengre bak på flere hull.   

Frode Hov har rukket å bli 52 år. Lofoten Links er både livsstil og hjemme for Frode, for 
banen ligger der familiens gård i generasjoner har vært drevet.  

Når han blir spurt om favorittgolfer? Så svarer han Victor Hovland. Han er enestående.  

Frode Hov forteller at da han gikk reiselivslinjen på høyskolen i Lillehammer i 1994/95 
skrev han en prosjektutgave om det fremtidige Lofoten Links.  

Det var et bilde fra ikoniske Cypress Point i California som prydet forsiden av oppgaven.  

Nå er Lofoten Links der oppe blant de store golfdestinasjonene i verden og Frode Hov 
ser virkelig frem til nok et inspirerende og godt år for banen.  

Og det som er godt for Lofoten Links, er godt for Lofoten og godt for Nord-Norge.  

Frode Hov avslutter med å si at det skjer mye positivt her nå, så det er bare å jobbe på! 

Skrevet av Finn Langeland etter samtale med Frode Hov i 2024 

 

 


